

AVIS A CERTAINES PERSONNES. ETC. (Suite). — NOTICE SERVED ON PERSONS, ETC., (Continued).

NOMS.	DATE.	RUES. — STREETS.	NAMES.
Mad. H. L. DeMartigny.....	" 11	1443 "	Mrs. H. L. DeMartigny
D. C. Brosseau.....	" 11	1440 "	D. C. Brosseau
W. W. Halpin.....	" 30	1359 "	W. W. Halpin
Suc. C. Viau.....	" 30	1276 "	Est. C. T. Viau
Suc. L. J. H. Papineau.....	" 30	22 Bonsecours.....	Est. L. J. H. Papineau
A. Brodeur.....	" 30	4 "	A. Brodeur
D. C. Brosseau.....	Sept. 1	364 Lagauchetière.....	D. C. Brosseau
Commissaires d'Ecoles Catholiques...	" 17	350 Centre.....	Catholic School Commissioners
Académie St-Jean l'Evangiliste.....	Oct. 18	337 "	Academy St. John the Evangelist
Rév. J. Currie.....	Août Aug. 9	75 Inspecteurs, Inspectors.....	Rev'd. J. Currie
W. D. McLaren.....	" 9	591 St. Paul.....	W. D. McLaren
Geo. T. Benson.....	" 11	1521 Notre Dame.....	Geo. T. Benson
Intitut Royal pour l'Avancement des Sciences.....	" 11	1432 "	Royal Institute for the Advancement of Learnings
Succ. S. C. Bagg.....	" 30	1379 "	Est. S. C. Bagg
C. P. R.....	" 30	1360 "	C. P. R.
Suc. Thos. Mussen.....	Déc. Dec. 10	735A Sherbrooke.....	Est. Thos. Mussen

DELIBERATIONS

COMMISSION DES MARCHES

Compte rendu de l'assemblée du 16 janvier

Sont présents: MM. les échevins Lévy, président, Couture, Bumbray, Robillard, Paquin, Turner and Ricard.

—Soumises les deux soumissions suivantes pour la location des étaux Nos 30 et 31 dans le marché Saint-Laurent:

M. Karl Genser offrant \$7.50 par semaine.

M. F. Savard, offrant \$7.25 par semaine.

M. l'échevin Ricard propose que les étaux en question soient loués à M. F. Savard, aux prix et conditions spécifiés dans sa soumission, \$7.25.

M. l'échevin Bumbray, propose en amendement que la plus haute soumission celle de M. Karl Genser, (\$7.50) soit acceptée.

La motion en amendement étant soumise aux voix, la Commission se divise comme suit, savoir:

Pour: Bumbray, Turner et Paquin—3.

Contre: Couture et Ricard—2.

Ainsi l'amendement est emporté, et il est

Résolu: En conséquence.

—M. l'échevin Bastien se présente devant la Commission et demande, au nom de la Fanfare "Tempérance," que lui soit permis l'usage d'une des salles dans un des marchés, pour des fins musicales, la fanfare s'engageant à payer l'éclairage, le chauffage etc.

Résolu: De référer cette question entre M. le président et le surintendant, pour qu'ils s'entendent avec M. l'échevin Bastien au sujet du choix de la salle en question.

—La Commission étudie de nouveau la liste des loyers des étaux, magasins, caves, etc., etc., dans les différents marchés, et après y avoir fait quelques modifications, il est unanimement

Résolu: Que la liste de loyers des étaux, caves, etc., dans les différents marchés, maintenant devant la Commission, soit reçue, adoptée, et insérée dans le livre des minutes, et que copie de la liste en question soit transmise à chacun des commis des marchés et publiée dans *La Gazette Municipale*.

MARKET COMMITTEE

Report of Meeting, held the 16th of January.

Present: Ald. Lévy, chairman, Couture, Bumbray, Robillard, Paquin, Turner and Ricard.

—Submitted the two following tenders for the lease of stalls Nos. 30 and 31, St. Lawrence market:

Karlo Genser, offering, \$7.50 per week.

F. Savard, offering, \$7.25 per week.

Ald. Ricard moved that the said stalls be leased to Mr. F. Savard, at the price, (\$7.25) and upon the condition specified in his tender.

Moved in amendment by Ald. Bumbray, that the highest tender being that of Mr. Karlo Genser, (\$7.50), the same be accepted.

The amendment being put, the Committee divided thereon:

Yeas: Bumbray, Turner and Paquin—3.

Nays: Couture and Ricard—2.

So it was carried and

Resolved: Accordingly.

Ald. Bastien appeared before the Committee and asked, on behalf of the temperance band, that they be allowed the use of a hall in one of the markets for musical purposes, the members of the band agreeing to pay the cost of lighting, heating, etc.

Resolved: To refer the matter to the chairman and the superintendent, in order that they may arrange with Ald. Bastien as to the choice of the hall in question.

—The Committee again considered the list of rentals of stalls, stores, cellars, etc., in the different markets, and after making some changes thereto, it was unanimously

Resolved: That the list of rentals of stalls, cellars, etc., in the different markets, now before the Committee, be received adopted and inserted in the minute book, and that a copy thereof be transmitted to each of the market clerks and published in the *Municipal Gazette*.